

Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for
Phase 2 (the “Phase”) of Regency Bay Development * issued on 27 April 2021

The Results of the First Round Balloting:

依據 2021 年 4 月 27 日公佈的有關御海灣發展項目的第 2 期 (「期數」) * 的銷售安排 2 號

抽籤結果:

Division of Group 分組結果	Check-in Timeslot for Each Group 每組別報到時段
1	9:30 a.m. – 10:00 a.m.#
2	12:00 noon – 12:10 p.m. #

*Remarks: Tower 1 of Phase 2 of Regency Bay Development is called “Regency Bay II”

*備註: 御海灣發展項目的第 2 期中的第 1 座稱為「御海灣 II」

On 1 May 2021, registrants who check-in at 62/F, International Commerce Centre, No. 1 Austin Road West, Kowloon, Hong Kong (or (if directed by the vendor) other venue(s)) beyond “check-in timeslot for each group” as stated above shall not be eligible to select and purchase.

於 2021 年 5 月 1 日，上述「每組別報到時段」以外的時間於香港九龍柯士甸道西 1 號環球貿易廣場 62 樓(或(如賣方指示) 其他會場) 報到的登記人將不享有參與選購的資格。